
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 25. 6. 2024 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Kateřina Heisslerová, Petr Herman, Petra Horváthová, Ing. Aleš Illichman, MDDr. Hynek 
Kříž, Miroslava Rejdová, Ing. Vladimíra Sýkorová 
Omluveni: 0 
Veřejnost: 8 osob    Zahájení: 20,10 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20,10 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 
jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem pana Aleše 
Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Kateřinu Heisslerovou a Miroslavu Rejdovou. 
Optala se, jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na 
ověřovatele zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 
Návrh usnesení 1/3/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Kateřinu Heisslerovou a 
Miroslavu Rejdovou a zapisovatelem Aleše Illichmana.  
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0    
Usnesení schváleno.  
 
 
2. Schválení programu 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce. Sama navrhla doplnění programu o bod Revokace usnesení 3/6/23. 
Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili. Petr Herman navrhl bod programu, 
který se týká výběru traktoru. 
Předsedající přečetla upravený program zasedání:  
 
Navržený program ke schválení:            
 

1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
4. Rozpočtové opatření č. 3, 4 
5. Vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele půdy v č.p. 16 (Hospoda) 
6. Revokace usnesení 3/6/23 
7. Výběr traktoru na sekání hřiště 
8. Různé 
9. Diskuse 

 
Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/3/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
Hlasování: PRO -  7, PROTI -  0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  



Připomínky nebyly. 
  
4. Rozpočtové opatření č. 3/2024 a 4/2024 (dále jen RO) 
Starostka seznámila zastupitele s RO č. 3, které schvalovala ve své kompetenci. Příjmy se 
navýšily o 17 tisíc Kč (položka 4116 dotace ze SR a je to dotace z ministerstva kultury na 
knihovnu – pořízení katalogového systému Tritius) a par. 3111 částka 17 800 korun je vratka 
nespotřebované dotace ze sázení stromů (dotaci dostala obec prostřednictvím mateřské školy). 
Výdaje se navýšily o 100 tisíc Kč na par. 3314 Činnosti knihovnické, protože dostaneme další 
dotaci na knihovnu ve výši 70 tisíc korun a již nastalo a ještě nastane její čerpání. Dále 
seznámila zastupitele s návrhem RO č. 4. Navýšení v příjmech celkem o 32 tisíc Kč na 
položce 4111 dotace ze SR na volby do Evropského parlamentu a ve výdajích par. 6117 
(Evropské volby) navýšení o 12 tisíc na celkovou částku 32 tisíc korun. U par. 3721 Sběr a 
svoz nebezpečných odpadů navýšení o 40 tisíc korun. U par. 2232 Odvádění a čištění 
odpadních vod a nakládaní s kaly navýšení o 60 tisíc korun na dopracování projektů 
individuálních přípojek.     
    
Návrh usnesení 3/3/2024: 
Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 3/2024 a schvaluje RO č. 4/2024. 
 
Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 (Hynek Kříž)   
Usnesení schváleno.  
 
 
5. Vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele půdy v čp. 16 (Hospoda) 
Půda nad lokálem v Hospodě stále čeká na rekonstrukci. Zastupitelé dávají přednost vyhlášení 
výběrového řízení prostřednictvím Profilu zadavatele, tzn., že se může přihlásit kterákoli 
stavební firma. Po dohodě s architekty bude z projektu k výběrovému řízení vyjmuto vnitřní 
zařízení, tj. zejména postele a další drobný nábytek, který si obec může po dokončení 
rekonstrukce obstarat sama a pravděpodobně i levněji.  
 
Návrh usnesení 4/3/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice rozhodlo o vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele na 
rekonstrukci půdy v čp. 16 (Hospoda), které bude zveřejněno na Profilu zadavatele od začátku 
července do 17. září. 
  
Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 (Petr Herman)  
Usnesení schváleno 
 
 
6. Revokace usnesení 3/6/23 a vydání nové vyhlášky o dani z nemovitosti 
 
V loňském roce zastupitelé schválili vyhlášku o dani z nemovitosti, ale ministerstvem vnitra 
byla vrácena a pak už nebyla včas znovu zaslána do Sbírky právních dokumentů. Předmět 
vyhlášky je zvýšení místního koeficientu na číslo 4. Účinnost vyhlášky bude od 1. 1. 2025. 
 
Návrh usnesení 5/3/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice revokuje usnesení 3/6/23 z 22. 8. 2023 a schvaluje Obecně 
závaznou vyhlášku č. 2/2024 o stanovení místního koeficientu pro výpočet daně z nemovitých 
věcí.   
 



Hlasování: PRO – 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno. 
 
 
7. Výběr traktoru na sekání fotbalového hřiště 
Petr Herman informoval o výběru traktoru značky STIHL, který by obec měla zakoupit na 
sekání fotbalového hřiště a jehož cena bude z větší části placena z dotace Středočeského kraje. 
 
Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 
 
8. Různé 
 

• Kanalizace kamera – starostka nechala zdokumentovat část dešťové kanalizace v ulici 
Vltavská. Výsledky ještě nejsou k dispozici.  

• Sekání trávy v obci – panu M. N. vadí, že pan B. L. seká trávu kolem hrušní směrem 
na Vodochody příliš často.    

• Škola Klecany – pan M. N. se zajímal o vývoj „kauzy“ mezi Klecany a Máslovicemi 
ohledně plateb „školného“. Starostka informovala o odeslání dopisu zastupujícímu 
právníkovi Klecan a zatím neobdržela odpověď.   

  
 
9. Diskuse 
Diskuse se rozvinula kolem bodů v Různém a také na téma budoucího odkanalizování obce. 
 
 
 
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21,25 hodin.  
 
Zapsal:  A. Illichman 
 
Ověřily:    
 
 
Kateřina Heisslerová  
 
 
Miroslava Rejdová 
 
 
 
 


